
 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                              

Αθήνα, 9 Δεκεμβρίου 2024 
 

 

Ερώτηση 

 

Προς τον Υπουργό Υγείας 

 

 

Θέμα: Αγνοείται η τύχη του προγράμματος “Period Poverty” για την αντιμετώπιση της 

φτώχειας περιόδου και της αποστιγματοποίηση της έμμηνου ρύσης σε σχολεία της χώρας 

 

 

Η έννοια “φτώχεια περιόδου” περιγράφει ένα κοινωνικό φαινόμενο, κατά το οποίο εκατομμύρια 

γυναίκες σε όλον τον κόσμο αδυνατούν να αγοράσουν σερβιέτες, ταμπόν ή άλλες εναλλακτικές 

λύσεις, εξαιτίας διαφόρων λόγων, από τις υψηλές τιμές των προϊόντων έως το αίσθημα ντροπής και 

την έλλειψη εκπαίδευσης για την υγιεινή της έμμηνης ρύσης. 

 

Σχετικές έρευνες στη χώρα μας δείχνουν πως τουλάχιστον 10.000 κορίτσια απουσιάζουν από το 

σχολείο έως και 30 ημέρες ή περισσότερο, λόγω αδυναμίας εξασφάλισης των αναγκαίων σε μηνιαία 

βάση ειδών πρώτης ανάγκης κι υγιεινής για την αντιμετώπιση της περιόδου τους, ενώ το 20% των 

οικογενειών δηλώνουν ότι δεν έχουν την οικονομική δυνατότητα να καλύψουν το κόστος των 

προϊόντων περιόδου. 

 

Τον Φεβρουάριο του τρέχοντος έτους παρουσιάστηκε από την αναπληρώτρια υπουργό Υγείας το 

πρόγραμμα «Period Poverty», για την αντιμετώπιση της φτώχειας που σχετίζεται με την έμμηνο 

ρύση. Σύμφωνα με την παρουσίαση, το εν λόγω πρόγραμμα το οποίο θα διαρκέσει δύο σχολικά 

έτη, περιλαμβάνει την δωρεάν διανομή 14.000.000 προϊόντων σε μαθήτριες 200 σχολείων της 

Δυτικής Αττικής και της Θεσσαλονίκης, εκπαιδευτικές δράσεις, καθώς και εκστρατείες 

αποστιγματοποίησης της περιόδου. 
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Επειδή τρείς μήνες μετά την έναρξη του σχολικού έτους δεν έχει υπάρξει κάποια νεότερη 

ενημέρωση σχετικά με την υλοποίηση του προγράμματος 

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

 

1. Ποια είναι τα βήματα που έχουν γίνει μέχρι σήμερα για την προετοιμασία και έναρξη 

του προγράμματος; Υπάρχει συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα για τη διάθεση των 

προϊόντων και την εφαρμογή των δράσεων εκπαίδευσης και αποστιγματοποίησης; 

 

2. Ποιο είναι το συνολικό κόστος του προγράμματος και πώς θα διασφαλιστεί η 

βιωσιμότητα του προγράμματος πέραν του χρονικού διαστήματος που 

ανακοινώθηκε; 

 

3. Υπάρχει πρόβλεψη και δέσμευση για την επέκταση του προγράμματος σε άλλες 

περιοχές της χώρας που αντιμετωπίζουν παρόμοια προβλήματα κοινωνικών 

ανισοτήτων; Αν ναι, σε ποιες ενέργειες έχετε προβεί με τα συναρμόδια Υπουργεία 

προκειμένου να εξασφαλισθούν οι απαραίτητοι πόροι για την υλοποίηση των 

παραπάνω; 

 

Οι ερωτώσες βουλεύτριες και οι ερωτώντες βουλευτές 

 

Ακρίτα Έλενα 

Βέττα Καλλιόπη 

Δούρου Ειρήνη (Ρένα) 

Ζαμπάρας Μίλτος 

Θρασκιά Ουρανία (Ράνια) 

Καραμέρος Γιώργος 

Κασιμάτη Νίνα 

Κόκκαλης Βασίλης 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 



 

 

Μπάρκας Κώστας 

Νοτοπούλου Κατερίνα 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

Παπαηλιού Γιώργος 

Τσαπανίδου Παρθένα (Πόπη) 

Ψυχογιός Γιώργος 




